

LV

Izīrē izremontētu 2-istabu dzīvokli Liepājas centrā Elkoņu ielā 5/9. Kopējā platība 40 kvm, 5 stāvs, jauni logi, jauni regulējami radiātori, vidus dzīvoklis, iebūvētā virtuve, iebūvētais skapis, pilnībā mēbelēts, visas ērtības, cepeškrāsns, veļas mašīna, plīts, ledusskapis, jauna santehnika, tualete un vannas istaba kopā, slēgta kāpņu telpa, 200m līdz parkam. Depozīts



Cena: 220.00 €

RUS

Сдается в аренду полностью отремонтирован 2-х комнатная квартира в центре Лиепайи Street Elbow 5/9. Общая площадь 40 кв.м., 5 этаж, Пластиковые окна, новые регулируемые радиаторы, средний квартиры, встроенная кухня, встроенные шкафы, полностью меблирована, все удобства, интернет, кабельное телевидение, печь, стиральная машина, плита, холодильник, новая сантехника, туалет и ванная вместе, закрытая лестничная клетка, парковка на улице или во внутренний двор, 200 метров до парка.



Цена: 220.00 €

ENG

For rent completely renovated 2-bedroom apartment in the center of Liepaja, Elkoņu steer 5/9. The total area of 40 sqm, 5 floor, new windows, new adjustable radiators, middle apartment, built-in kitchen, built-in wardrobes, fully furnished, all amenities, oven, washing machine, stove, fridge, new plumbing, toilet and bathroom together, locked staircase, parking on the street or courtyard, 200m to the park.



Price: 220.00 €



Liepāja , Elkoņu iela 5/9, Latvia



Pardošanas speciālists: Miks Jaunzems
Talr.: +371 26615313
E-pasts miks@pilat.lv